

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 15-01-2026 11:36:37 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 11:36:37 2026-01-15 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 15-02-2026 at zoom to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 15-02-2026 الساعة 11:00 في منصة زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p>	<p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في دعوة للاجتماع)</p>
<p>8- Cancel objective number 20 (financial leasing) from the company's objectives in the articles of association. 9- Add the objective of investing in stocks, bonds, traded securities, and commodities in global and Arab markets to the company's objectives in the articles of association (a supplementary objective added to the company's contract and bylaws).</p>	<p>8- الغاء الغاية رقم 20 (التأجير التمويلي) من غايات الشركة في النظام الأساسي. 9- إضافة غاية الاستثمار بالأسهم والسندات والأوراق المالية المتداولة والسلع في الأسواق العالمية والعربية لغايات الشركة في النظام الأساسي (غاية تكميلية بإضافتها على عقد ونظام الشركة).</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>1. Reading the minutes of the previous Ordinary General Assembly meeting held on April 20, 2025. 2. Voting on and approving the Board of Directors' report for the fiscal year 2025 and the company's future business plan. 3. Voting on and approving the company's auditors' report for the fiscal year 2025. 4. Voting on and approving the company's financial statements and budget for 2025. 5. Voting on the discharge of the Board of Directors from liability for the fiscal year 2025 in accordance with the provisions of the law. 6. Electing the company's auditors for the fiscal year 2026 and determining their fees, or authorizing the Board of Directors to determine their fees. 7. The General Assembly's approval of the Board of Directors' decision to appoint Al-Mawriyat Marketing</p>	<p>1- تلاوة وقائع محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق المنعقد بتاريخ 20/04/2025. 2- التصويت على تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية 2025 وخطة عمل الشركة المستقبلية والمصادقة عليهما. 3- التصويت على تقرير مدقي حسابات الشركة عن السنة المالية 2025 والمصادقة عليها. 4- التصويت على حسابات وميزانية الشركة لعام 2025 والمصادقة عليهما. 5- التصويت على إبراء ذمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية 2025 وفقا لأحكام القانون. 6- انتخاب مدقي حسابات الشركة للسنة المالية 2026 وتحديد أتعابهم أو تفويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم. 7- موافقة الهيئة العامة على قرار مجلس الإدارة بتعيين السادة شركة الموريات للتسويق كعضو مجلس إدارة لدورته الحالية، مكان مركز العضو الشاغر استنادا لأحكام المادة رقم 150 من قانون الشركات.</p>



<p>Company as a member of the Board of Directors for its current term, filling the vacant position, pursuant to the provisions of Article 150 of the Companies Law.</p>	
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: MANAR AL MALLAH</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: MANAR AL MALLAH</p>